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Abstract (en)
[origin: US2018157216A1] The invention relates to a fixing device for attaching a band to a watch case by means of a connecting link, the watch
case comprising a case middle, at least one pair of lugs and a case back, the connecting link comprising a passage accepting fixing means of
attachment to the watch case. According to the invention, the fixing means are incorporated into the connecting link and comprise elastic return
means separating two pivots mounted with the ability to move inside the passage, and each capable of moving between a compressed position and
a rest position in which the pivots are designed to rest in a hole formed in each lug of the watch case.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un dispositif de fixation d'un bracelet à un boitier de montre au moyen d'un maillon de liaison, le boîtier de montre
comprenant une carrure, au moins une paire de cornes et un fond, le maillon de liaison comprenant un passage recevant des moyens de fixation
au boîtier de montre. Selon l'invention, les moyens de fixation sont intégrés au maillon de liaison et comprennent des moyens de rappel élastiques
séparant deux pivots montés mobiles à l'intérieur du passage et susceptibles d'évoluer chacun entre une position comprimée et une position de
repos dans laquelle les pivots sont agencés pour reposer dans un trou formé dans chaque corne du boitier de montre.
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